

MEETINGS OF COMMITTEES

(Subject to change)

TUESDAY, JUNE 18, 1985

YOUTH (Special)

Montreal, Quebec.....all day

Examination of problems and issues facing Canadian youths between 15 and 24 years of age

SOCIAL AFFAIRS, SCIENCE AND TECHNOLOGY

356-S.....9:00 a.m.

Inquiry into the subject-matter of Bill C-26, "An Act to amend the Old Age Security Act"

ENERGY AND NATURAL RESOURCES

250 E.B.....9:00 a.m.

Consideration of the subject-matter of Bill C-24, "Oil Substitution and Conservation Act"

AND

(In Camera)

566 Wellington Building.....10:30 a.m.

Consideration of Draft Interim Report on review of all aspects of the National Energy Program including its effects on energy development in Canada

OFFICIAL LANGUAGES POLICY AND PROGRAMS

(Joint)

(In Camera)

308 W.B.....9:30 a.m.

1984 Annual Report of the Commissioner of Official Languages

Consideration of a draft Report to Parliament

RÉUNIONS DES COMITÉS

(Sous réserve de modifications)

LE MARDI 18 JUIN 1985

JEUNESSE (spécial)

Montréal (Québec).....Toute la journée

Étude des problèmes et questions auxquels font face les jeunes canadiens âgés de 15 à 24 ans

AFFAIRES SOCIALES, SCIENCES ET TECHNOLOGIE

356-S.....9 h.

L'étude portant sur la teneur du Projet de loi C-26, «Loi modifiant la Loi sur la sécurité de la vieillesse»

ÉNERGIE ET RESSOURCES NATURELLES

250 É.E.....9 h.

Étude de la teneur du Projet de loi C-24, «Loi sur l'économie de pétrole et le remplacement du mazout»

ET

(À huis clos)

566, Édifice Wellington.....10 h. 30

Étude de l'ébauche du rapport intérimaire au sujet de l'examen de tous les aspects du Programme énergétique national, y compris ses répercussions sur l'exploitation de l'énergie au Canada

POLITIQUES ET PROGRAMMES DE LANGUES OFFICIELLES

(mixte)

(À huis clos)

308 É.O.....9 h. 30

Rapport annuel 1984 du Commissaire aux langues officielles

Étude d'une ébauche de rapport au Parlement